
Als fractie van de ChristenUnie hebben we n.a.v. de beeldvormende avond over 

Klimaatadaptatie nog een aantal vragen aan de portefeuillehouder. Willen jullie deze vragen 

doorsturen met het verzoek om beantwoording? Alvast hartelijk dank. 

 

———— 

Vragen betreffende Klimaatadaptatie 

 

 

1. In het kader van klimaatadaptatie wordt als een oplossing het planten van bomen genoemd. 

Kan de wethouder aangeven hoeveel bomen er in 2020 in West Betuwe gekapt zijn? En 

hoeveel bomen zijn er in 2020 geplant? En op welke locaties? 

2. Een aantal inwoners uit onze gemeente zou graag kleine boompjes uit hun eigen tuin willen 

herplanten in gemeentegrond. Heeft de gemeente grond/stukjes land beschikbaar die nu niet 

gebruikt worden of als zgn ‘pauzegronden’ in de boeken staan? Kan hiervan een overzicht 

gegeven worden? En op welke manier kunnen inwoners hierover in contact komen met de 

gemeente? 

3. Heeft de gemeente plannen om aan te sluiten bij Operatie Steenbreek? En op grond van 

welke overwegingen? 

4. De provincie Gelderland is in de Bommelerwaard gestart met de aanplant van 25 ha 
bos. In totaal moeten honderden ha gerealiseerd worden. Doet West Betuwe hier ook nog in 
mee? 

 
Met vriendelijke groet, 
Namens de ChristenUnie-fractie 
 
Martha Kool 
 
 


